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Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

Odbytego w dniu 18 marca  2019 roku o godz. 11:00 

W Sali narad- pokój 107 

Obecni: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok, Sekretarz 

Miasta Sylwester Foltyn, Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Renata Czyż, Dyrektor Miejskiego 

Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół  Barbara Szalbot 

Tematyka posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Sprawozdanie z działalności Miejskiej biblioteki publicznej, oraz informacja z działalności 

bibliotek szkolnych 

3. Informacja ze stanu zaawansowania wprowadzania programu edukacji regionalnej w szkołach 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch rozpoczęła obrady komisji od powitania wszystkich 

przybyłych, i poprosiła o przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji z dnia 19 lutego 2019 roku.  

Głosowanie za przyjęciem protokołu: 4 „za”. 

Następnie ustalono, że  posiedzenia komisji będą odbywać się w poniedziałki o godz. 8:00 w tygodniu 

poprzedzającym sesję. Głosowanie:  4 „za” 1 „wstrzymujący się”. 

Ad.2 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad – 

sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej, które  omówiła Dyrektor MBP Ranata Czyż. 

Pani Dyrektor zwróciła uwagę na to ,że jest  mniej przybytków książek, a spowodowane to jest 

wzrostem kosztu zakupu książek. Również mniej jest książek z darów, gdyż akcja ta został przeniesiona 

z rynku  do budynku biblioteki. Stan księgozbioru jest jednak większy. Przybyło czytelników, 

wypożyczeń też jest więcej. Następnie  członkowie komisji zadawali pytania a Pani Dyrektor udzielała 

odpowiedzi. Sprawozdanie stanowi załącznik  do protokołu. 

  Głosowanie za  przyjęciem sprawozdania: wszyscy jednogłośnie „za”. 

Ad. 3 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- informacja 

ze stanu zaawansowania wprowadzenia programu edukacji regionalnej w szkołach. Stan 

zaawansowania omówiła Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot. Pani Dyrektor poinformowała, że zespól 

zakończył prace 29 listopada 2018 roku. Pracował w składzie 10 osób. Następnie  członkowie komisji 

dyskutowali na temat terminu oraz sposobu wprowadzenia edukacji regionalnej w szkołach.  Zgodnie 

stwierdzono, żeby wdrożyć program od 2020 roku. Sprawozdanie stanowi załącznik  do protokołu. 
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Głosowanie za przyjęciem sprawozdania: jednogłośnie wszyscy  „za” 

W następnej kolejności  Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot omówiła informację z działalności bibliotek 

szkolnych. Informacja ta stanowi załącznik do protokołu. 

Głosowanie: za przyjęciem sprawozdania z działalności bibliotek szkolnych: 5 osób „za” 

Ad. 4 

Przewodnicząca Komisji Radna Alicja Pilch przeszła do kolejnego punktu porządku obrad- sprawy 

bieżące. 

W sprawach bieżących poruszano tematy: 

1. Odpowiedzi na wniosek z Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Cieszynie.  Ustalono, że 

Pani Dyrektor MZEAS wystąpi ponownie z wnioskiem. 

2.  Dofinansowania do żłobka „Niebieski motyl”. Burmistrz poinformował, że na komisjach 

połączonych w kwietniu zostaną przedstawione radnym konkretne propozycje i podejmiemy 

dyskusje.  

3. Wspólnej stołówki szkolnej.  Przewodnicząca Komisji zaproponowała żeby temat omówić  w 

następnym miesiącu. 

4. Strajków nauczycieli. Dyrektor MZEAS Barbara Szalbot poinformowała, że jeszcze nie wie jak 

to będzie w Wiśle przebiegać. Postara się  przekazać informacje na komisjach połączonych. 

5. Domów seniora w Wiśle-  Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn poinformował, że dowie się na 

jakich warunkach one funkcjonują i poinformuje członków komisji na następnym zebraniu 

komisji. 

 

Na tym przewodnicząca komisji  zakończyła posiedzenie i zaprosiła na następne posiedzenie 

komisji  na  poniedziałek 15 kwietnia na godz. 8:00. 

 

       Protokołowała                                                                                             Przewodnicząca Komisji 

 Inspektor Justyna Pilch                                                                                         Radna Alicja Pilch 

 

 

 


